

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3355066

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	04/29/2015
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
KSL KEILMANN SONDERMASCHINENBAU GMBH	04/29/2015
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	PFAFF INDUSTRIESYSTEME UND MASCHINEN GMBH
Street Address:	HANS-GEIGER-STR. 12
City:	KAISERSLAUTERN
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	67661
PROPERTY NUMBERS Total: 2	
Property Type	Number
Patent Number:	6470814
Patent Number:	6920837
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(860)527-0464
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	860-549-5290
Email:	brandon@ip-lawyers.com
Correspondent Name:	WM. TUCKER GRIFFITH
Address Line 1:	MCCORMICK, PAULING & HUBER, LLC
Address Line 2:	185 ASYLUM STREET, CITYPLACE II
Address Line 4:	HARTFORD, CONNECTICUT 06103
NAME OF SUBMITTER:	WM. TUCKER GRIFFITH
SIGNATURE:	/Wm. Tucker Griffith/
DATE SIGNED:	05/15/2015
Total Attachments: 2	
source=7656-0002(2mergerassignment)#page1.tif	
source=7656-0002(2mergerassignment)#page2.tif	

Number of Entry	a) Company b) Corporate seat, location, domestic company address, authorized recipient, subsidiary c) Company object	original capital or common stock	a) general procurement body, managing directors, personally liable partners, senior executives, authorized representatives and special authorization	Power of Procurement	a) Legal form, commencement, articles of incorporation or company agreement b) other legal relationships	a) Day of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	a) PFAFF Industriesysteme und Maschinen GmbH b) Kaiserslautern Company seat: Hans-Geiger-Str. 12, 67661 Kaiserslautern c) object of the company is the production and sale of industrial systems and machines, in particular industrial sewing machines and welding machines	EUR 5,000,000.00	a) sole agency in case only one managing director is appointed; in case several managing directors are appointed, the company is represented jointly either by two managing directors or by a managing director together with a authorized signatory b) managing director: Mest, Cornelia, Rodenbach, *Jan 23, 1964 managing director: Chen, Yongyu, Mainz, *May 04, 1974		a) limited liability company company agreement of Nov. 06, 2014 b) by way of a formchanging transformation of PFAFF Industriesysteme und Maschinen Aktiengesellschaft, seat Kaiserslautern (local court Kaiserslautern, HRB 30633) in accordance with the decision of the general meeting of Nov. 06, 2014	a) Dec. 03, 2014 Noll b) case 1
2	c) object of the company is a) the planning, development, production and delivery as well as repair, maintenance and assembly of industrial systems and machines, in particular of industrial sewing machines and welding machines; b) the trading with sewing machines, textiles and mechanical products; c) the providing of technical services, in particular the providing of advice in the use of the aforementioned products and the transfer of know how; d) the administration of the company's own assets				a) a change of Article 2 of the Articles of Association (object of the company) and thus a change of the company object was agreed upon during the shareholders' meeting of Mar. 6, 2015 b) the company has merged as the acquiring legal successor with KSL Keilmann Sondermaschinenbau GmbH with seat in Lorsch (local court of Darmstadt HRB 21978) in accordance with the merger agreement dated Mar. 6, 2015 as well as the approving resolution of its shareholders' meeting of Mar. 6, 2015 and the shareholders' meeting of the transferring entity of Mar. 6, 2015 (merger by absorption)	a) Mar. 26, 2015 Noll b) case 2
3			b) appointed as managing director: Keilmann, Robert, Bensheim, *Sept. 4, 1968	joint procurement together with a managing director: Jaeger, Guido, Bensheim, *May 28, 1967 Fertig, Robbin-James, Westhofen, *Apr. 24, 1970 Becker, Berthold, Rimbach, * Oct. 19, 1964		a) Apr. 27, 2015 Noll b) case 3

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) PFAFF Industriesysteme und Maschinen GmbH b) Kaiserslautern Geschäftsanschrift: Hans-Geiger-Str. 12, 67661 Kaiserslautern c) <u>Gegenstand des Unternehmens ist die Herstellung und der Vertrieb von Industriesystemen und Maschinen, insbesondere von Industrienäähmaschinen und Schweißmaschinen.</u>	5.000.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: Maat, Cornelia, Rodenbach, *23.01.1964 Geschäftsführer: Chen, Yongwu, Mainz, *04.05.1974		a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 06.11.2014 b) Entstanden durch formwechselnde Umwandlung der PFAFF Industriesysteme und Maschinen Aktiengesellschaft, Sitz Kaiserslautern (Amtsgericht Kaiserslautern, HRB 30633) nach Maßgabe des Beschlusses der Hauptversammlung vom 06.11.2014.	a) 03.12.2014 Noll b) Fall 1
2	c) <u>Gegenstand des Unternehmens ist</u> a) Planung, Entwicklung, Herstellung, Lieferung sowie die Reparatur, Wartung und Montage von Industriesystemen und Maschinen, insbesondere von Industrienäähmaschinen und Schweißmaschinen; b) Handel mit Nähmaschinen, Textilien und mechanischen Erzeugnissen; c) Erbringung von technischen Dienstleistungen, insbesondere die Beratung für den Einsatz vorgenannter Produkte und die Vermittlung des entsprechenden Know-hows; d) Verwaltung eigenen Vermögens.				a) Die Gesellschafterversammlung vom 06.03.2015 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 2 (Gegenstand des Unternehmens) und mit ihr die Änderung des Unternehmensgegenstandes beschlossen. b) Die Gesellschaft ist als übernehmender Rechtsträger nach Maßgabe des Verschmelzungsvertrages vom 06.03.2015 sowie der Zustimmungsbeschlüsse ihrer Gesellschafterversammlung des übertragenden Rechtsträgers vom 06.03.2015 mit der KSL Keilmann Sondermaschinenbau GmbH mit Sitz in Lorsch (Amtsgericht Darmstadt, HRB 21978) verschmolzen (Verschmelzung durch Aufnahme).	a) 26.03.2015 Noll b) Fall 2
3			b) Besteht als Geschäftsführer: Keilmann, Robert, Bensheim, *04.09.1966	Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer: Jaeger, Guido, Bensheim, *28.05.1967 Fertig, Robbin-James, Westhofen, *24.04.1970 Becker, Berthold, Rimbach, *19.10.1964		a) 27.04.2015 Noll b) Fall 3